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Protokół Nr 29/2021

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
w dniu 11 października 2021r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1. Przewodnicz4cy Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
2. Sekretarz Gminy - Dariusz Wojtania;
3. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Anna Sotkiewicz - Tumanik;
4. Informatyk - Marcin Jarski.

Posiedzenie otworzył Przewodnicz4cy Komisji Pan Zdzisław Grzeca, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

r

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
2. Zapoznanie się z wnioskiem mieszkańca Więcborka w sprawie remontu obiektów
kolejowych i wznowienia przewozów pasażerskich;
3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
4. Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porz4dek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego poinformowała, że
mieszkaniec Więcborka zwrócił się z wnioskiem o remont i przywrócenie do użytku
publicznego wszystkich zamkniętych stacji kolejowych oraz o wznowienie przewozów
pasażerskich na linii kolejowej nr 281 . Nadmieniła, że Ministerstwo Infrastruktury, do którego
mieszkaniec też pisze, wskazało, że do 2023r. planuje wykonać prace remontowe na odcinkach
linii kolejowej m 281, bez wskazania konkretów.
Pan Grzeca zapytał Kierownika Referatu Irg jako przedstawiciela Burmistrza o opinię w
sprawie tego wniosku. Kierownik Referatu Irg odpowiedziała, że wniosek jest zasadny, urząd
jest za reaktywowaniem linii kolejowej nr 281. Przy tworzeniu Strategii Rozwoju
Województwa Kujawsko - Pomorskiego urząd wnosił uwagi do Marszałka Województwa dot.
reaktywowania przewozów pasażerskich, niestety ta linia nie została ujęta. Pan Grzeca
podkreślił, że inicjatywa w tej sprawie należy do Marszałka Województwa.
Pan Grzeca zapytał o procedury prawne w sprawie rozpatrzenia wniosku. Sekretarz Gminy
poinformował, że Komisja powinna wydać opinię w sprawie wniosku, odnosz4c się do niego
precyzyjnie. Opinia powinna zostać wypracowana wraz z projektem uchwały, treść uchwały
powinna ustalić Komisja. Kierownik Referatu Irg zaznaczyła, że mieszkaniec Więcborka
zwraca się we wniosku również o poparcie stanowiska Wojewody w sprawie linii kolejowej nr
281.

Komisja jednogłośnie uznała jednogłośnie wniosek mieszkańca Więcborka zaakceptowany
przez Wojewodę Kujawsko - Pomorskiego w sprawie remontu obiektów kolejowych i
wznowienia przewozów pasażerskich za zasadny.

Komisja postanowiła, że zwróci się do Burmistrza o wyznaczenie pracownika merytorycznego
do przygotowania projektu uchwały, uwzgledniającego stanowisko (opinię) podjęte przez
Komisję.
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Ad.3. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w dniu
15 września 2021 r.

Ad.4. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Paii Tomas poinformował, że mieszkańcy ulic bł. ks. Jerzego Popiełuszki i Bukowej pytają,
kiedy gmina spowoduje naniesienie nowych nazw tych ulic na mapach w ,,google". Obecnie
mieszkańcy ponoszą dodatkowe opłaty kurierskie za dostarczone na ich interwencję paczki,
które adresowane były na już nieistniejące nazwy ulic. Informatyk wyjaśnił, że zwracał się
kilkakrotnie do ,google", ale nazwy ulic nie zostały zmienione. Dodał, że ponownie wystąpi o
zmianę nazewnictwa;

- Pan Tomas zapytał, czy w Piasecznie została sprzedana działka pod budowę marketu ,,Dino".
Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego odpowiedziała, że nikt nie
występował do urzędu o wydanie decyzji o warunkach zabudowy. Dodała, że przedstawiciele
,,Dino" zwykle najpierw występują o decyzj«; o warunkach zabudowy, a gdy są pewni realizacji
zamierzenia inwestycyjnego to wtedy dopiero kupują grunt;

(
-? Pan Grzeca zasugerował, aby zastanowić się nad budową kotłowni gazowej, bo gaz podrożał
o 50% , a za rok może zdrożeć o kolejne 50%. Jego zdaniem należałoby rozważyć, czy nie
lepiej byłoby nadal opalać słomą, która wg ,,Zielonego Ładu" jest bardziej ekologiczna niż gaz.
Gaz za kilka lat może okazać się nieekologiczny i za kilka lat trzeba będzie zlikwidować
kotłownię wybudowaną za duże pieniądze. Zaproponował skierowanie takiego wniosku do
Burmistrza. Pan Tomas stwierdził, że alternatywnym ogrzewaniem mogłaby być biogazownia,
można by zainteresować się tym tematem.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie.

Komisja w składzie:

1. Przewodniczący - Zdzisław Grzeca;

2. Z -ca Przewodniczącego - Tobiasz Świiiiarski

ó
Cź-, =7
ć-

Na

Ib
k-
,z.7), , (

3. Członek - Artur Juhnke

4. Członek - Barbara Szlezer

5. Zdzisław Szwarc - Członek

6. Członek - Janusz Tomas
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